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Z A P I S N I K 
 
 
3. izredne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v torek, 11. 06. 2013, ob 
18.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN - Mitja Adamlje, Marjana Mlinarič Pikelj, Marjan Kovač, Nina Vrhovnik, Gregor 
Brinjevec, Ivan Klančišar, Štefka Suša, Samo Vrtačnik, Simona Klukej, Petra Izgoršek 
Potočnik, Marija Ribič; Franci Kukovica; Ani Reţun; DeSUS -  Amalija Kuder, Irena 
Medvešek, SD - Matjaţ Pokorn, Teja Juratovec, SDS – Alojzija Kralj,  ZARES - Gašper 
Koprivšek, SLS -  Slavko Jelševar, NSi - Andrej Dolšina, DEAN HOLC IN LISTA MOJA 
DOLINA - Dean Holc; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ; Iztok Ţivko 
 
Ostali prisotni:  
Rudi Medved, direktor občinske uprave; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne 
sluţbe; Blanka Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Jelena Mlakar, 
vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor; Nina 
Jenko, občinska uprava; Irena Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje ob Savi; Jasna 
Gabrič, podţupanja Občine Trbovlje; Soniboj Kneţak, podţupan Občine Hrastnik; Gregor 
Zavrl, podţupan Občine Litija; Katarina Hočevar, poslanka DZ; Barbara Ţgajner Tavš, 
poslanka DZ; Joţe Velikonja, poslanec DZ; Sonja Klopčič, predsednica uprave SVEA; 
Antonio Buovski, predsednik podjetniškega sindikata SVEA; Tomo Garantini, predsednik 
nadzornega sveta SVEA 
 
 
Ţupan je uvodoma pozdravil vse prisotne in predlagal naslednji dnevni red: 

1. Informacija o stanju v Lesni industriji SVEA Zagorje, prizadevanjih za ohranitev 180 
delovnih mest, aktivnostih lastnikov in vodstva podjetja za prestrukturiranje in 
aktivnostih vlade Republike Slovenije za odobritev drţavne pomoči  

 
Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli. 
 
 
 

K 1. točki  
Informacija o stanju v Lesni industriji SVEA Zagorje, prizadevanjih za ohranitev 180 

delovnih mest, aktivnostih lastnikov in vodstva podjetja za prestrukturiranje in 
aktivnostih vlade Republike Slovenije za odobritev drţavne pomoči 
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Ţupan Matjaţ Švagan je uvodoma dejal, da ima izredna seja občinskega sveta Občine 
Zagorja ob Savi en sam temeljni cilj, ta pa je dolgoročna ohranitev delovnih mest v tovarni 
SVEA, s čimer se bo občina Zagorje ob Savi izognila hudi socialni bombi, ki tli v negotovosti 
180-ih delovnih mest. Stoji ob strani zaposlenim v podjetju, ki so ţe dva meseca brez plač.  
Ţupan je dejal, da se bo lokalna skupnost maksimalno vključila v reševanje problema. Vlada 
se je povabilu na današnjo sejo opravičila, vendar imajo namen pristopili k odobritvi pomoči 
lesni industriji SVEA. Lastniki nimajo več namena vlagati v podjetje, ker nimajo kapitala. Iz te 
zgodbe naj sledi splošen primer za vso Slovenijo, da podjetje dolgoročno ostane na trţišču. 
V kolikor bo reševanje doţivelo neuspeh podjetja, bo vsa odgovornost tako na bivših kot 
sedanjih lastnikih.   
 
V nadaljevanju je ţupan povabil Predsednico uprave SVEA, mag. Sonjo Klopčič. 
 
Mag. Sonja Klopčič, predsednica uprave SVEA, se je zahvalila za sklic izredne seje 
občinskega sveta. To gesto v podjetju SVEA razumejo kot izraz podpore, prizadevanja za 
ohranitev delovnih mest in ohranitev lesno predelovalne in pohištvene dejavnosti. V 
nadaljevanju je predstavila osebno vključevanje v reševanje podjetja SVEA. Decembra 2011, 
ko je pričela z vodenjem, je bila SVEA ţe v resni krizi. Kriza je bila teţka in so pripravili jasen 
poslovni načrt, s katerimi so šli do bank, da bi pridobili sredstva za obratni kapital, s katerim 
bi izpeljali zadani poslovni načrt, vendar na bankah niso uspeli pridobiti kreditnih sredstev. 
Ker korak ni bil izvedljiv, so šli na Ministrstvo  za gospodarstvo z rešitvijo, kako naj drţava 
pomaga podjetjem kot je SVEA, ki imajo svoje premoţenje v obliki nepremičnin, vendar so 
brez finančnih sredstev in predlagali, da drţava odkupi njihovo premoţenje. Ideja ni bila 
sprejeta. V nadaljevanju so šli iskat potencialne vlagatelje - strateške partnerje, a v Sloveniji 
ni bilo interesa. Partnerja so našli v tujini. Procesi so bili pravilno izpeljani, vendar denarja za 
dokapitalizacijo, katera bi se morala zgoditi do konca marca 2013, ni bilo. Tuji partner je 
zaprosil za podaljšanje roka. Zopet so povabili banke, naj vstopijo v druţbo kot lastnice, 
vendar ni bilo posluha. Ko so izčrpali vse druge moţnosti, so se za pomoč spet obrnili na 
drţavo, kot podjetje v teţavah, za pripravo programa prestrukturiranja in drţavno pomoč za 
izvedbo prestrukturiranja. Dejala je, da vedo kaj narediti, da bo SVEA zopet trajnostno 
uspešno podjetje, pogoj je finančna pomoč s strani drţave. Trenutno ne morejo ne kupovati 
materiala, ne dati plač delavcem. Vrednost podjetja SVEA je močna blagovna znamka, ima 
vzpostavljene trţne kanale na 25 trgih, kompletni »know-how« izdelave kuhinj, ugled, 
kvalitetne produkte, inovativnost, vse potrebne certifikate za tuje trge in potrebno znanje za 
predelavo lesa. Ravno tako imajo pozitiven pristop celotne ekipe in zavzetost zaposlenih. 
Zelo je ponosna na sodelavce, kajti biti dva meseca  brez plač, pa vseeno izpričati  
zagnanost obdrţati podjetje. Ob koncu je dejala, da upa, da bo v tem tednu sprejet sklep o 
pomoči drţave in s tem rešitev za  nastalo situacijo. 
 
Antonio Buovski, predsednik podjetniškega sindikata SVEA, je v imenu sindikata 
predstavil poglede zaposlenih.  Blagovna znamka SVEA je ţe 60 let na trţišču, kar je izraz  
tradicije in blagovne vrednosti. SVEA je ena izmed redkih velikih podjetij v Zasavju. So 
izvozno naravnani, kar pove podatek 25 trgov. Vzpostavitev tega sistema je bilo trdo delo, 
veliko vlaganja in odrekanja ter ne nazadnje kruh za 180 druţin. To so argumenti zaposlenih, 
ki pričakujejo podporo in zaupajo, da jo bodo tudi dobili. Zaradi danih argumentov je povabil 
lokalno skupnost, da svoje poslanstvo do krajank in krajanov izpolni. 
 
Ţupan se je zahvalil predsedniku podjetniškega sindikata in zaposlenim, ki verjamejo v 
podjetje. Ţal se situacija ne bo rešila čez noč, drţavna  pomoč bo samo prvi korak k rešitvi. 
Danes je krizni dan v Občini Zagorje ob Savi, ko je potrebno moči zdruţiti in dati signal, da 
za dolgoročno ohranitvijo delovnih mest stoji cela Občina Zagorje ob Savi.  
 
Ţupan se zahvalil tudi prisotnim poslankam in poslancem za pomoč in podporo in povabil 
predsednika nadzornega sveta SVEA, Toma Garantinija k besedi. 
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Tomo Garantini, predsednik nadzornega sveta SVEA, je poudaril, da je bila na Banki 
Sloveniji, uprava in lastniška struktura podjetja SVEA pohvaljena, in da bi morala biti takšna 
vsaka uprava in lastniška struktura, ki ţeli prestrukturiranje. SVEA je bila v obdobju 
»konjukture« zelo velika firma, kreditni potencial, ki ga je imela, je servisirala s prodajo, 
katero je dosegala na različnih trgih. Ko je nastopila kriza, se je prodaja zmanjšala za 
polovico in podjetje ni moglo več servisirat kredita. Vse evropske drţave, ki so na nek način 
prebrodile krizo, so v letih 2008-2011, intenzivno vlagale svoj kapital v lastniško druţbo. Z 
reševanjem podjetja SVEA se ukvarjajo ţe 16 mesecev. Zahvalil se je ţupanu, ki je 
velikokrat pomagal podjetju SVEA ali kot kupec nepremičnin ali s podporo pri likvidnostnem 
reševanju  in tak način razreševanja problemov, znotraj lokalne skupnosti, je edini primeren. 
 
Marjana Mlinarič Pikelj, članica občinskega sveta z liste ZGN je v nadaljevanju dejala, da 
je bila 27 let direktorica splošnega kadrovskega sektorja v podjetju SVEA. Pozdravila je 
dejanje svojih bivših sodelavcev, kateri bodo dali drţavi svoj deleţ v podjetju SVEA. 
Pripravljena je tudi sama dati svoj 2% deleţ, pod pogojem, da bo ta firma dolgoročno ostala 
na trţišču, kajti ni enostavno po tolikih letih sprejeti konec obratovanja. Upa, da bo vodstvo, 
ob pomoči drţave, popeljalo podjetje naprej, poiskalo nove rešitve in trge. Ţeli si, da bodo ta 
delovna mesta ostala tudi za naše zanamce. 
 
Ţupan je ob koncu seje dejal, da je namen današnje seje Lesno industrijo SVEA rešiti, vse 
pa je v rokah drţave in vodstva podjetja SVEA. 
 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Zagorja ob Savi je zaskrbljen zaradi negotove usode 180 delavcev 
Lesne industrije SVEA Zagorje, zato poziva lastnike, upravo, nadzorni svet in Vlado 
Republike Slovenije, da z odgovornim ravnanjem zagotovijo obstoj vseh delovnih 
mest v Lesni industriji SVEA Zagorje in ustvarijo pogoje za učinkovito 
prestrukturiranje, ki bo omogočilo nadaljnje poslovanje druţbe.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 
 

 
Zapisnik zapisala: 
Anela Delič 
 
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE: ŢUPAN 
Rudi MEDVED Matjaţ ŠVAGAN 

 
 
 

 


